
Representantskap i Ryfylke friluftsråd KO
Dato: Fredag 29.11.2024, 12:00 - 13:00 (CET)
Sted: https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%

3ameeting_OGU0ZTJhMmYtMzg2OC00Yzk3LTk5MzMtODUyMmQ4NWM2M2M3%
40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%227fb691b1-1927-4d75-a452-
83f4234c5783%22%2c%22Oid%22%3a%225f40eab0-ced1-4efa-acc2-
5df29d91eb4b%22%7d

Behandlingsmåte: Kombinasjon av Teams og fysisk møte

Protokoll for Møte 4
Møtets formål:
Budsjett og Strategi 

Møte vil være en kombinasjon av fysisk møte og Teams 

Deltatt:
Paul Løyning, Leder representantskap  - Teams
Ingrid Lie, Nestleder representantskap  - Teams
Harald Ulseth, Medlem representantskap 
Jarle Bø, Medlem representantskap - Teams

Silje Sværen, Medlem representantskap  - Teams
Elisabeth Stene, Varamedlem 
Ann-Elene Lund, Administrasjon 
Hans Olav Sandvoll, Administrasjon

Forfall:
Bjørg Tryland, Medlem representantskap 
Mads Drange, Medlem representantskap

Tor Arild Torgersen, Medlem representantskap

Sak 29 - Godkjenning av innkalling og dagsorden

Beslutning:

Sak 30 - Protokoll til signatur
Gjennomgang av protokoll, eventuelle kommentarer eller endringer.

Innspill til protokoll, Elisabeth Stene står ikke oppført som deltatt som vara for Geir Rønneberg. Det 
bes om at dette rettes. 

Beslutning:

Sak 31 - Ledelsens orientering
Generell orientering om driften. Daglig leder informerte i tillegg  om ny ansatt som starter i januar 
2025, og prosessen vedrørende anskaffelse av ny arbeidsbåt. 

Representantskapet godkjente innkalling og dagsorden, og erklærte seg vedtaksdyktig.

Representantskapet godkjente og signerer protokollen elektronisk.
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Beslutning:

Sak 32 - Status økonomi

Beslutning:

Sak 33 - Godkjenning av budsjett

Beslutning:

Sak 34 - Godkjenning av Strategidokument 2025-2030

Beslutning:

Sak 35 - Møteplan 2025

Beslutning:

Sak 36 - Eventuelt
Det ble informert om at Sauda har vurdert å melde seg ut av frilfutsrådet. Dette blir endelig avklart 
etter budsjettforhandlinger. 

 

 

Beslutninger:

Representantskapet tok saken til orientering.

Representantskapet tok saken til orientering.

Budsjett 2025 godkjennes med forutsetning om at negativt resultat dekkes av redusert 
egenkapital og økte prosjektsinntekter som gjør at budsjettet går i null.

Strategidokument godkjennes

Møteplanen ble vedtatt

Tas til orientering
Paul Løyning leder av rep.skap, Ingrid Lie og Jarle Bø får signaturrett.
Ryfylke Friluftsråd har ikke et eget styre, dermed blir det representantskapet som får ansvar for 
signaturretten. 
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Signering
 

Ingrid Lie
Nestleder representantskap 

Jarle Bø
Medlem representantskap 

Signert av Ingrid Lie
02.12.2024, 08:42 CET med Engangskode på SMS
__signatarid__:1a68543c-f0ce-46e2-ad66-094bb9c92c09

 
__signatarid__:9e074b2e-dc66-4394-bf0e-f4c20a948c48


